
Raadsvragen D66, JONG!Dalfsen, Raad 26 juni 2017 
 
 
Betreft: JONG!Dalfsen 
 
Voorzitter, 
 
Verschillende keren is door D66 gevraagd naar de resultaten van de enquêtes via sociale 
media onder jongeren. Door de heer van Martels is beloofd om de Raad hiervan op de hoogte 
te stellen. Op de afdeling communicatie is mede voor de communicatie met Jongeren een 
 aantal uren extra daarvoor gereserveerd.  
 
Kan het College ons informeren van de verschillende uitkomsten, de conclusies en in het 
algemeen de voortgang op dit gebied ? 
 
Jan Rooijakkers 
D66 
 
 
 
Beantwoording door wethouder Uitslag 
 
Vooraf: We proberen JONG!Dalfsen zoveel mogelijk los van de gemeente te positioneren. 
Bijvoorbeeld om jongeren niet af te schrikken. Het helpt niet echt als we hier in de 
gemeenteraad met regelmaat dit onderwerp bespreken.  
 
Zoals u weet hebben we een pilot van een jaar afgesproken, waarna we gaan kijken of we al 
dan niet er mee doorgaan. Dan kan ik u ook meer vertellen. 
 
Naar de inhoud: De resultaten bij onderwerpen waarbij JONG!Dalfsen wordt ingezet, worden 
bij het betreffende onderwerp aan de raad aangeboden. Voorbeeld hiervan is armoede en 
jeugd. Hierover wordt ‘as we speak’ informatie verzameld via JONG!Dalfsen. In het najaar 
komt u als raad hierover te spreken. De resultaten van het onderzoek zijn in de voorstellen 
van het college verwerkt, maar zullen dan ook afzonderlijk inzichtelijk worden gemaakt bij dat 
betreffende agendapunt.  
 
 
 
 
 
 
 


